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Részvételi fórum - A megrendezésre került közösségi program 

megbeszélése 

Az esemény a „Közösségfejlesztés Dóc, Ópusztaszer, 

Sándorfalva, és Szatymaz összefogásával” című projekt 

keretein belül valósult meg. 

 

 

 

2021. július 14-ei fórumunk célja a 2021. július 10 – én megrendezett hagyományos falunapi 

rendezvény kiértékelése volt. 

A fórumra 10 fő kapott meghívót, de sajnos csak 5 fő tudott eljönni  a megbeszélésre. 

A meghívás telefonon történt. 

A közösségfejlesztő munkatárs igyekezett olyan személyeket hívni, akik részt vettek a Falunapon vagy 

annak szervezésében, hogy minél több irányból kapjunk visszajelzést, értékelést. 

Ilyen személy többek között a polgármester úr, alpolgármester úr, külterületen élő önkormányzati 

képviselő, Dóc Községért Egyesület elnöke, iskolai munkatársak, könyvtári dolgozók és falubeliek. 

A megbeszélésen kiértékelték a „régi” programelemeket és az újításokat is. 

Régi és hagyományos programelemnek mondható a zenés ébresztő. 

A belterületi ébresztő felelőse Kucsora Zoltánné volt, ami elmondása szerint az előző évekhez 

hasonlóan nagy sikert aratott. 



A külterületi zenés ébresztő felelőse a közösségfejlesztő munkatárs volt. A 2021-es év volt az első 

olyan év, amikor külterületen is zeneszóra ébredtek településünk lakosai. 

A falunapi kulturális műsor felelőse szintén a közösségfejlesztő munkatárs volt, amiről a 

visszajelzések pozitívok voltak. A műsor sokszínű volt, ami a gyerekek általi előadásokból, 

zeneszóból, versből és énekből állt. 

Turda Gábor polgármester úr elmondta, hogy a vendéglátás jól sikerült, a meghívott vendégek jól 

érezték magukat. A helyi lakosok által készített tárgyakból kiállítást rendeztünk be az iskola 

épületében. Ez a kiállítás hagyományosnak mondható és egyöntetűen szeretnénk a jövőben is 

megrendezni nagy sikere miatt. 

A délutáni programok rendben lezajlottak. A gyerekeknek hozott új programelemek nagyon lekötötték 

őket, nagy boldogsággal vették birtokba az újdonságokat pl. Nerf pálya, csocsó, interaktív játékok. A 

kézműves foglalkozást, arcfestést sok gyermek próbálta ki. Az előző falunapok alkalmával ugrálóvár 

volt, amit most elhagytunk. 

A közösségfejlesztő munkatársunk ötlete alapján megrendezésre került az I. Exatlon. Kicsit tartottunk 

tőle, mert nem sok jelentkezés érkezett a megadott határidőig. A verseny megrendezésében a helyi 

iskolában tanító testnevelés tanárnő volt a munkatársunk segítségére. Ahogy a verseny elkezdődött, 

úgy érkeztek a résztvevők, így ezt a programelemet is sikeresnek mondhatjuk. 

A focimeccs hozta a szokásos sikert. Kucsora Zoltánné javasolta a jövő évre, hogy rendezhetnénk nős 

– nőtlen focimeccset is. 

Lázár Renáta elmondta, hogy a tombolasorsolás rendben lezajlott. 

Az esti fellépések nagyon nagy sikert arattak, igazi tömeg alakult ki a Művelődési Ház előtt. 

Megállapítottuk, hogy a fellépők kiválasztása nagyon jól sikerült. 

Polgármester úr és a közösségfejlesztő munkatárs negatívumként a vendéglátó egység hiányát hozták 

fel. Nagyon meleg volt és egy kiszolgáló hely volt jelen a rendezvényen. Kevés volt. Erre a jövőben 

nagyon oda fogunk, hogy a jelenlévők kiszolgálása zökkenőmentesen haladjon. 

Szerencsére inkább a jó dolgok és gyakorlatok voltak többségben, mint az átgondolandók. 

Nagy öröm volt számunkra, hogy kérés nélkül jelentkeztek a helyi lakosok a falunapra, akik szívesen 

jöttek pl. arcfestést, lovas kocsizást vállalni a gyerekek és felnőttek részére. 

A közösségi oldalon sok dicséretet kapott a rendezvény és a mögötte álló csapat. Külön örömünkre 

szolgált, hogy a Délmagyarország is cikket írt a rendezvényről, csupa jó szóval. 

 



 

 


